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متن پرسش

23 / 4 / 1394 توافق هسته ای؛ ما و آینده چند وقتی است که پرونده پیچیده هسته ای ذهن بیشتر

مردم ما را درگیر کرده بود. اقشار مختلف با نگاه هایی متفاوت به آن می نگریستند. امروز پایان این

نگاه ها بود. هرچه بود اتفاق افتاد و تاریخ درباره آن قضاوت خواهد کرد. رهبر از مذاکره کنندگان تشکر

کرد اما از توافق نه. شاید اسرار مگو باشد که ما محرم نیستیم. محرم راز دل شیدای خود کس نمی

بینم ز خاص و عام را. شاید رهبر و راهبر ما در زمان غیبت امام معصوم بر خلاف شادی هایی که مردم

در کوچه و خیابان برای توافق می کنند؛ ظاهری آرام و دلی نگران برای آینده دارد. آینده ای که گرگان

زمانه در پی آنند که از دریدن در آن باز نمانند. حال پرسش اینجا ست که چه باید کرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در عین آنکه نظر جنابعالی را به جواب سؤال شمارهی 12682 جلب میکنم،

تأکید باید کرد مواظب جادهای باشیم که بعد از توافق هستهای بین ما و آمریکا باز میشود و از

تبدیلکردنِ دشمن به دوست غافل گردیم. در حالیکه هنوز ما به اندازهی کافی با افرادی از داخل

روبهروم که آمریکاییشدن را آرمان خود میدانند و متوجهی آن نوع حیات قدسی که انقلاب اسلامی

برای ما پدید آورده است، نیستند. موفق باشید


